
Welkom in ons eerste huis-aan-
huisblad van 2016. Ook dit jaar zullen 
wij weer ons beste beentje voorzetten 
voor u. 

Zo slaagden we er dit jaar bijvoor-
beeld al in om schot te krijgen in het 
dossier van de AED’s. Deze hartritme-
toestellen zullen dit jaar nog geplaatst 
worden. Op pagina 2 en 3 vertelt onze 
fractieleider u hier meer over. 

Om onze ambitie op koers te houden, 
konden onze leden in februari een 
nieuw afdelingsbestuur kiezen. We 
waren verheugd te zien dat ons beleid 
gesmaakt werd en dat onze leden ons 
een nieuw mandaat gegeven hebben 
voor de volgende drie jaar. 

Wenst u ook deel uit te maken van dit 
fantastisch verhaal, dan kan u altijd 
contact opnemen met een van ons.  
Of bezoek eens onze vernieuwde  
website: www.n-va.be/ham.  
Een andere uitstekende manier om 
met ons kennis te komen maken is 
onze familiewandeling waarover u in 
de rechterkolom meer leest.

Beste inwoners,
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Wandel met ons mee naar de 
bloesems in Mettekoven

  Raf Weltens
Voorzitter N-VA Ham
Gemeenteraadslid 

Het kleine dorpje Mettekoven 
(Heers) straalt een Provençaalse 
warmte uit. Een zacht heuvelend 
landschap met imposante vierkants-
hoeves. Het lijkt wel of de tijd hier 
heeft stilgestaan.

Onze grand-cru wandeling vertrekt 
vanuit het centrum van Mettekoven, 
een authentiek Haspengouws land-
bouw dorpje , gelegen in een ‘kom’ 
aan de Herk. 

We wandelen door de voorjaarsbloei-
ers en een overweldigende zee van 
bloesems en ontmoeten de levende 

natuur, de leeuwerik, de torenvalk,  
de gele kwik, de havik, de buizerd.  
De tocht voert ons langs poelen met 
kikkers, padden en de kamsalaman-
der, langs de holen van de das. 

Langs de Romeinse kassei gaat het ten 
slotte naar De Kapel van Helshoven en 
de Tjenne-boom.

Nadien genieten we nog van een 
gezellig drankje en voor de liefhebbers 
een etentje in Chateau de la Motte. 
Voor de kinderen is hier een kleine 
speeltuin.

Zaterdag 16 april
Samenkomst en vertrek om 9 uur 

aan het kerkplein van Oostham, 

waar we autodelen.

Vertrek wandeling om 10 uur op 

het dorpsplein van Mettekoven.

Gps-coördinaten:  

N50°.46’.51.9’  E005°17’23.7

Vrolijk Pasen!HAM

www.n-va.be/ham
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Info en afspraken: 
willy.geenen@n-va.be - 011 34 36 74
roger.vaneerdewegh@n-va.be - 0479 65 68 47







Tijdens de gemeenteraad van 
februari werd er beslist om Ivo 
Van Hove het ereburgerschap 
van Ham toe te kennen. Tot zover 
niets aan de hand, want Ivo is een 
wereldvermaard theaterregisseur, 
die onder meer met David Bowie 
samenwerkte. Maar toen het voorstel 
gestemd moest worden op de 
gemeenteraad liep het mis.

Burgemeester De Vis vroeg om een 
stemming per handopsteking en de 
gemeenteraadsvoorzitter ging hiermee 
akkoord. N-VA-raadslid Raf Weltens 
merkte echter op dat het reglement 
voorschrijft dat de stemming geheim 
moet zijn.

De meerderheid keek verbaasd 
naar elkaar, maar weigerde om een 
geheime stemming uit te voeren. 
De gemeenteraadsvoorzitter ging 
gewoon door met zijn stemming per 
handopsteking.

Na de gemeenteraad bleek evenwel 
dat Raf Weltens gelijk had. De 
stemming over het ereburgerschap 
bleek dus ongeldig. Op de 
gemeenteraad van maart stond 
dit punt opnieuw op de agenda. 
Ditmaal werd er wel een geheime 
stemming gehouden.

Meerderheid vergeet regels eigen reglement

Blijkbaar kregen enkele vzw’s 
een brief van de gemeente in 
verband met de belasting op 
bedrijfsvestigingen in de bus. 
N-VA Ham heeft hier meerdere 
klachten over ontvangen. 
Daarom hebben we dit op de 
gemeenteraad nagevraagd.  
Want een vzw is toch geen 
bedrijf? Of wel soms?

De gemeente vertrok van een 
lijst met bedrijfsgegevens van 
Graydon, een toonaangevende 
firma op dit vlak. Toch kan deze 
lijst al eens fouten bevatten. De 
lijst wordt uitgezuiverd op basis 
van ondernemingsnummer en 
btw-nummer. Vzw’s met een 
btw-nummer worden geacht 
commerciële activiteiten of 
handelingen te hebben. 

Vervolgens worden alle 
maatschappelijke doelen 
opgezocht van de overblijvende 
vzw’s. Zo worden alle 
verenigingen met een sportief, 
curatief, sociaal of cultureel doel 
geschrapt. De vzw’s met een actief 
btw-nummer blijven echter op de 
lijst staan, net als verenigingen 
waarvan het maatschappelijk 
doel niet opgevraagd kon worden 
of waarvan het maatschappelijk 
doel mogelijk commercieel is 

“Het is aan de vzw’s om aan 
te geven of ze al dan niet 
commerciële activiteiten hebben”, 
aldus de burgemeester.  
De N-VA hoopt alvast dat 
verenigingen die zich belangeloos 
inzetten voor allerlei aspecten 
van de maatschappij deze 
belastingbrief niet meer  
moeten ontvangen.

Ook in Ham 
ontsnappen we 
binnenkort niet 
langer aan de 
GAS-boetes. De 
meerderheid is 
een reglement 
hierover aan het 
opstellen. Ze zal 
dit afstemmen met 
de buurgemeentes 
Beringen en 
Tessenderlo. Onze 
fractie houdt de 
vinger aan de pols 
van het dossier.

De Scheepvaart wil de brug over het 
Albertkanaal aan de Zwartenhoek verhogen. 
De brug komt naast de bestaande brug te 
liggen. De Vertjensstraat (en de gemeentelijke 
visvijver) zullen enkel nog bereikbaar 
zijn via de weg richting bouwmaterialen 
Wijckmans.

Kan/moet/zal Ham fuseren met een andere gemeente?

Tweede fase wegenwerken N141 pas in 2020 van start?

Belasting op bedrijfsvestigingen 
voor vzw’s?

GAS-boetes in samenspraak 
met buurgemeenten

Nieuwe brug naast bestaande 
brug over Albertkanaal

De Vlaamse Regering wil de fusies van 
gemeenten stimuleren. Hiervoor is er 
een strak tijdspad opgelegd. Dit omvat 
drie fasen en mondt uit in een definitieve 
beslissing over de fusie ten laatste eind 
december 2017. Voorlopig zijn er voor 
Ham geen officiële gesprekken lopende. 

Op de vraag van fractieleider Farid Van 
Geldorp of de burger betrokken zal 
worden, hield de burgemeester de boot 
af: “Dat zullen we wel zien als het ooit 
zover komt”. De N-VA vindt hoe dan ook 
dat er goed nagedacht moet worden over 
een belangrijke beslissing als deze. We 
volgen dit dan ook verder op voor u.

Als u dit leest zouden de werken 
aan overzijde van de N141 van start 
moeten zijn gegaan. Als ook deze 
kant af is (in de loop van 2017,) zal 
de tweede fase opgestart worden. 
Die zal het weggedeelte aanpakken 
vanaf het huidige eindpunt van de 
werken tot aan de Kerkhofstraat 
in Oostham. Ook daar zal men 
ongeveer één jaar per zijde (dus 
twee jaar in totaal) aan bezig zijn.

Schepen Ooms: “Vanaf dag 1 was 
het duidelijk dat er twee fases 

waren. Inmiddels is de studie 
van fase 2 afgerond. Het is niet 
uitgesloten dat er een aantal 
maanden of ongeveer een half jaar 
tussen de uitvoering van de twee 
fases zal bestaan. In elk geval moet 
fase 2 voor eind 2017 zijn opgestart, 
anders vervalt de subsidie”.

Maar het Vlaamse Agentschap 
Wegen en Verkeer (AWV) heeft tot 
2020 geen budgetten voorzien in 
haar begroting. Dus de gedeeltes die 
niet voor de subsidie in aanmerking 

komen, zullen moeten wachten tot 
minimaal 2020 wegens een gebrek 
aan geld.

www.n-va.be/hamham@n-va.be

  Het ereburgerschap voor Ivo Van 
Hove moest een maand worden 
uitgesteld.

  Passen de puzzelstukjes ineen voor een fusie? 
Daarnaar is het nog raden.

  Als er geen subsidies komen, is een 
startdatum van 2017 niet realistisch.

 Onder meer open-
bare dronkenschap 
kan met een GAS-
boete worden bestraft.

 Dit type brug gaat er komen.

Tijd voor een bijenvriendelijker beleid in Ham

Sinds 2013 haalde meer dan  
34 procent van alle bijenvolken in 
Europa de lente niet. De varroamijt 
(een parasiet die verzwakt), de 
afname van de biodiversiteit en 

pesticiden maken het de bij steeds 
moeilijker.

Bijen zijn nochtans belangrijk. . Bijen, 
hommels en ook andere bestuivende 
insecten zorgen ervoor dat we kunnen 
genieten van bloemen, planten, fruit 
en groenten. Zonder bestuiving 
zouden we 75 procent van onze 
voedingsgewassen verliezen

N-VA-raadslid Jeannine Beckx vroeg 
dan ook om een bijenvriendelijker 
beleid in Ham. Concreet stelde 

ze voor om bij aanplantingen van 
nieuwe verkavelingen, herinrichting 
van straten, pleinen, perken en 
parken de groenzones te voorzien 
van bijenvriendelijke planten, 
bloemen haagjes en struiken. Ook 
bestaande grasperken inzaaien met 
wilde bloemen en grasmengsels 
met klaversoorten kunnen een 
oplossing bieden. Zo vinden de 
bijen voldoende voedsel én ziet de 
gemeente er een pak fleuriger uit. 
Bovendien bespaart het ook nog eens 
in onderhoudskosten.

  Verenigingen met een maatschappelijk doel moeten deze belasting niet 
betalen. Toch kregen ze een brief daarover in de bus.

Opmerkingen? Suggesties?  
Meer informatie? 
Contacteer gerust onze fractie!
Farid Van Geldorp
Fractieleider N-VA Ham
farid.vangeldorp@n-va.be



Uw provincie wordt 
slanker en goedkoper

B E V O E G D H E D E N

Uw gemeente Vlaanderen

De Limburgse belastingbetaler wordt de grote winnaar van de provinciale hervorming.
Limburg heft nu nog een te hoge provinciale belasting. Vanaf 2017 zal dat 
veranderen. In plaats van de huidige 400 opcentiemen op de onroerende voorheffing 
zal de Limburgse belastingbetaler dan heel wat minder moeten betalen.

Fractievoorzitter Hendrik Verbrugge hoopt ook dat de hervorming 
het Limburggevoel weer aanwakkert: “Nu spreekt Limburg vaak niet met één stem 
omdat onze provincie geen sturende hoofdstad heeft. De rivaliteit tussen de 
Hasseltse en Genkse meerderheid mag Limburg niet langer benadelen.”

provincieraadsleden

NU

in Limburg

63 -50%
nog 30 provincieraadsleden

“Belastingbetaler is de grote winnaar” 
  Hendrik Verbrugge,  N-VA fractievoorzitter provincieraad

De Vlaamse Regering, met minister van 
Binnenlands Bestuur Liesbeth Homans (N-VA), 
is volop bezig de vijf provincies in Vlaanderen 
te hervormen. Dat is een goede zaak voor iedereen. 

 In 2017 verschuiven heel wat 
 bevoegdheden van de provincie 
 naar uw gemeente en naar 
 Vlaanderen. Want die zijn veel 
 beter geplaatst om taken op het 
 vlak van welzijn, jeugd, cultuur 
 en sport uit te voeren. 

Vanaf 2018 wordt ook 
het aantal provincieraadsleden 
in elke provincie gehalveerd. 
De provincie wordt zo 
een pak goedkoper en 
dat zal u voelen. De 
provinciebelasting 
zal dalen.

Terugsturen naar: N-VA, Koningstraat 47 bus 6 in 1000 Brussel of faxen naar: 02 217 35 10
info@n-va.be - www.n-va.be

JA, DE N-VA SPREEKT ME AAN

De informatie die op dit document wordt vermeld 
is bestemd voor het interne gebruik van de diverse 
diensten van de N-VA. De wet van 8 december 
1992 in verband met de bescherming van de 
persoonlijke levensfeer ten opzichte van de 
gegevensverwerking voorziet toegansgrecht tot de 
gegevens, het verbeteren of verwijderen ervan.

Ja, ik wil graag lid worden. Stuur mij de nodige informatie

Ja, ik wens een infobrochure over de N-VA te ontvangen

De heer          Mevrouw

Naam: Voornaam:

Straat:

Postcode: Gemeente:

Tel.: E-mail: Geboortedatum:     /     /

Liesbeth HomansLiesbeth Homans
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